

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China

20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



酒店及康樂會所  
Hotels and Recreational Clubs

## 銀獎 Silver Award

THE CITYVIEW  
城景國際

城景國際  
The Cityview

城景國際的環境管理表現不斷進步，在連續四年取得 EarthCheck 之銅級及銀級認證後，於去年更榮獲金級認證；並於去年中獲頒發 ISO 50001:2011 能源管理系統認證。

The Cityview has achieved continuous improvement in its performance in environmental management. After attaining the Earth Check Bronze and Silver Certification consecutively for four successive years, it obtained the Gold Certification last year. It was also awarded with ISO 50001:2011 standard for Energy Management System in mid-2016.



所有客房均設有回收箱，鼓勵住客參與廢物回收。

Equipping all guest rooms with recycling bins to encourage recycling by guests.



安裝隔熱玻璃薄膜，在不阻隔自然光線透入之餘，有效降低室內溫度，達至節能效果。

Installing solar window films to lower indoor temperature, while maintaining the penetration of natural light to achieve energy saving.



於公共空間安裝植物牆，增加室內綠化空間。

Installing green wall in the common area to enhance indoor greenery.